
 

Bestyrelsesmøde d. 2/7-2021

DAGSORDEN

1. Underskrivning af gamle referater
2. Konstituering

a. Formand
b. Næstformand
c. Kassér
d. Sekretær
e. Andre poster, normalt web, grønne områder, kommunen, beboerhuset

3. Opsamling på generalforsamling
a. Godkendelse af referat
b. Andet

4. Goddag og farvel arrangement
5. Årets øvrige arrangementer (datoer)

a. Grøn område dag
b. Juletræstænding
c. Julebanko

6. Info brev nr. 3 – input
7. Beboerhus

a. Ny udlejningspris (1200,- Kr.)
b. Driftsbrev fra Brand & Redning

8. Dokumenter til banken
9. Dato for næste møde
10. Evt.

1. Referater underskrevet.
2. a. Formand: Christen Overgaard

b. Næstformand: Allan Weber
c. Kassér: Jens Arne
d. Sekretær: Klaus Risager
e. Kommunen: Ib. Grønne områder: John. Beboerhuset: Nicolai. Web: Christen

3. a. Referat godkendt. AW tager det videre til Gylling
b. Generalforsamling forløb stille og roligt. Ikke så mange mennesker, men det var forventeligt når 
man tænker på vejret, fodboldkamp og Corona. Kun det med holdere til skiltene skal undersøges 
videre.

4. 8. Oktober. Nærmere planlægning følger. Besytelsen+suppleanter+entreprenør+rengøring 
inviteres.



 

5. a. Grøn område dag: 11. September. Vi tager en tur i området på næste møde.
b. Juletræstænding: Torsdag d. 25. November kl. 18.30
c. Julebanko: Mandag d. 6/12 kl. 19

6. Referat fra generalforsamling, bestyrelsessammensætning, beboerhus udlejningsfolder og INFO 
brev omdeles. INFO inkludere datoer for grøn område dag, juletræstænding og jule banko. Ny pris 
for leje af beboerhus nævnes også. Hjælp til opsætning af legeredskaber indkaldes der til senere.

7. a. AW opdaterer udlejningsfolder med ny pris.
b. Brand- og evakueringsinstruks udleveres fremadrettet sammen med udlejningsfolder og nøgle.

8. Bank skal have regnskab, referat fra generalforsamling og referat fra konstituerende 
bestyrelsesmøde. Jens Arne styrer dokumenter.

9. Torsdag d. 12. August kl. 18 ved Pumpehuset. Mette tager kage med.
10. Jens Arne har kigget lidt på rampen til svævebanen. Rampen skal muligvis total-renoveres. Klaus: 

Underskrivning af brugsaftale ift. legepladser. Nicolai: Hvorfor er lille grøn plet på nogle 
vendepladser kommunens?  Spørg Ib.
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